
Styrelsemöte 2022-02-23 

 

Närvarande : Pär, Annica, Fredrik, Catrine och Maria 

1. Genomgång av tidigare protokoll 

2. Kvarstående punkter: Pär har pratat med Lasse som ska fixa 

belysningen i cykelrummet samt de brister som finns på 

lekplatsen. Lasse inväntar varmare väder. Efter detta ska 

efterbesiktning göras. Styrelsen ansvarar för att 

efterbesiktningen blir gjord. 

3. Digitalt informationsmöte har hållits 10/2 där samtliga husägare 

på Brittsommargränd skriftligen var inbjudna. På mötet 

informerades om vad som juridiskt gäller för att vi ska kunna gå 

vidare för att installera laddstolpar i våra garage. Detta kommer 

att medföra kostnader för samfälligheten. Beslut kommer att 

tas på kommande årsmöte angående om vi ska ansöka om en 

ändring av anläggningsbeslutet hos Lantmäteriet. Minst 50% av 

husägarna måste tacka ja på en stämma innan ansökan kan 

skickas in. 

4. Beslut:  Styrelsen har beslutat att en elprojektör , Electro 

Engineering AB, går igenom förutsättningarna inför en ev 

kommande installation av laddstolpar. 

5. Nästa styrelsemöte 14/3 kl. 18:00 hos Annica 

 

       Vid protokollet 

       Maria 


